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JAROSŁAW RABCZENKO

Rady Miejskiej Legnicy

Szanowny Pan

TADEUSZ KRZAKOWSKI

Prezydent Miasta Legnicy

INTERPELACJA

Szanowny Pani Prezydencie

Na przestrzeni  ostatnich lat w okolicy ul. Myrka zrealizowana wiele inwestycji  w mieszkalnictwo
jedno i wielorodzinne. Oprócz wielu pozytywnych aspektów, zwiększyła się niestety liczba zdarzeń w ruchu
drogowym. Potwierdzają to uzyskane przeze mnie policyjne statystyki stanowiące załącznik do niniejszej
interpelacji. 

W związku z powyższym w celu poprawy poziomu bezpieczeństwa przy. Ul. Myrka, wnioskuję o
zainstalowanie  na  w/w  ulicy  progów  zwalniających,  zmuszających  kierowców  do  zwiększenia  uwagi  i
redukcji prędkości kierowanych pojazdów.

Z poważaniem,




